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מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 12/9/23 בחדר ישיבות  

משתתפים:  

יו"ר   -גב' דברת וייזר  

מ"מ יו"ר   -מר דני אדמסקי  

חבר (יצא לפני תום הישיבה)   - מר יעקב קורצקי

חבר  -מר דני לביא  

חבר (יצא לפני תום הישיבה)   - מר שמואל גריידי

חבר (יצא לפני תום הישיבה)   -מר מיכאל דורון  

חברה (יצאה לפני תום הישיבה)  - גב' בת שבע אלקובי 

מוזמנים:  

מ"מ מנהל אגף בטחון  גב' סיגל סימן טוב  

אגף ביטחון   -גב' סיגל גזית  

ע' למנהל אגף תקציבים, הנה"ח ושכר   -גב' דליה אלון  

ע' מנכ"ל   -גב' ניצן פרל  

מנהלת תחום בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות  עו"ד עדי דייג הלפרן  

אגף חינוך   - גב' יודית סקאפה

מנהלת אגף רווחה   - גב' ליאורה דיקשטיין

מזכירת הועדה   -גב' לימור נסט  

מנכ"לית רימונים   -גב' מיכל פרנקו  

יועץ משפטי רימונים   - עו"ד לירן וולצמן

יועץ חיצוני   -עו"ד דוד רן- יה  

בהעדר: 

מנכ"ל   -מר ערן שורץ  



סדר היום:  

מכרז פומבי מס' 630/23 – למתן שרותי יעוץ, מקסום, בקרה, בדיקה ודיווח חשבונאי של  
תקציבי חינוך ותקציבי רווחה ממשרדי ממשלה וגורמים מתקצבים – פתיחה.  

אזיקונים בתיבה. 2011893,  2011894 

דברת: מדובר ביעוץ אז למה זה לא הגיע לו ועדת יועצים?  

דוד: בתי המשפט קבעו שראיית חשבון לא יהיה ביועצים מומחים ודרך המלך ללכת למכרז 
פומבי.  

דברת: היום יש לנו יועצים כאלה?  

דוד: כן, וייסלר  ורד חשבונאות.  

דברת: המכרז הסתיים?  

יודית: המכרז הסתיים לפני הקורונה ואז עשינו כמה פעמים הארכות בו ועדת יועצים. 

דברת: מה הם נותנים לכם?  

ליאורה: הם עושים דברים רבים כמו בקרה, כספים.. 

דברת: למה רק אחד הגיש?  

דוד: תקציבי חינוך ורווחה אין הרבה משרדים שעושים. יש 4 משרדים  מרכזיים בשוק. יש בקשה  
לרואה חשבון ולא לכלכלן. ולא ביקשנו ערבות. אנחנו גם מגבילים את המחיר במינימום 

ובמקסימום. נבדוק ניתן המלצות.  

דברת: למה נתתם גם מחירי מינימום וגם מקסימום?  

דוד: מהנ יסיון שלנו בתחרות מורידים מאד את המחיר ולא מכסים את שכר העובדים ואז נותנים  
פחות שעות לרשות.  

דברת: המכרז כולל 2 פרקים : פרק א לא עולה על  20,000 ₪  ולא יורד מ  16,000 ₪. ואילו פרק ב  
לא עולה על 3,800 ₪  ולא פחות מ  3,100 ₪. מחירים לא כוללים מע"מ.  

המציע במכרז זה: ורד וייסלר חשבונאות בע"מ. המחירים לא כוללים מע"מ.  

פרק א 16,000 ₪ לחודש  

פרק ב 3,800 שש"ח לחודש  

אומדן פרק א 18,000 ₪, פרק ב 3,500 ₪ 

.דני א: למה לא ביקשתם ערבות במכרז הזה?  



דוד: בגלל מיעוט שחקנים לא רצינו שיפסלו מציעים. התועלת של ערבות בטלה בשישים מול  
היתרונות של לא לקחת ערבות. 

הגשת מסמכים לחברי ועדה טרום הישיבות:  

בפרוטוקול קודם של ישיבת הועדה ביקשנו מהמחלקה המשפטית חוו"ד חיצונית לגבי גילוי  
מסמכים טרום הישיבות לחברי ועדת מכרזים מה שמיכה לא מוכן לעשות עקב הדלפות שהיו.  

עדיין לא קיבלנו חוו"ד זו.  

מכרז פומבי מס' 2/23 מתן שרותי קבורה אזרחית בבית עלמין רמה"ש – החלטה. 

דני א: מה התהליך במכרז עכשיו?  

לירן: היועצים המשפטיים של הועדה ינחו אתכם. לוועדת מכרזים יש שיקול דעת לשקול ולבחור  
בהצעה בעלת הניקוד הגבוה וכמו בכל מכרז יכולה הועדה לבחור  גם בהצעה בעלת הניקוד הנמוך  

יותר ע"י נימוק שמצדיק זאת וזה מופיע במכרז גם בסעיף 1.4 וגם בסעיף  8.3 

דברת: צריך שיהיה לזה הסבר או חוו"ד חיצונית כדי לבחור בהצעה עם הניקוד הנמוך יותר.  
כשמקבלים החלטה צריך להסביר אותה. היו מקרים מעטים שקיבלנו החלטה כזו בניגוד לעמדה  

מקצועית ואני לא זוכרת שאי פעם תבעו אותנו.   

דברת: למה עשית ממוצע הממוצעים?  

לירן: הניקוד הפרמטרים  האובייקטיבים  מספר עובדים, שנות נסיון וכו' מהווים 80 נקודות מתוך  
ה 100.   

דברת: 80% זה אתם? 20%  התרשמות הועדה? אז 80 נקודות זה אותו דבר כי נתתם  60 לשתי
החברות.   

לירן: נכון. כל אחד מחברי הועדה ניקד הפרמטרים וצריך לעשות ממוצע של כלל חברי הועדה. 

דני א: הניקוד לא חשוף לא לנו ולא לציבור ויש לי בעיה עם זה.  

דברת: כי אתה רוצה לעשות פוליטיקה.  

דני א: כל המכרזים עד היום הצבענו פה וניקדנו פה הי יתה שקיפות.  

בת שבע: למה  אין שקיפות? מה המכרז הזה שונה מאחרים? 

דני א: שלחתי ללימור מייל עם ההצבעה שלי ואח"כ אמרתם להגיש בעילום שם.  

מיכל: זו החלטה שלכם שכך אתם רוצים לנקד.  



דברת: יש חברים שכתבו עליהם ברשתות וחשבתי שהצבעתם בעד ניקוד אנונימי מתוך הבנה ואם  
לא אז נפתח זאת מחדש. אני בכלל לא רוצה להצביע כי זה פוליטי. אני חושבת שהייתי מצפה  
מהדרג המקצועי להגיד אמירה יותר ברורה ומנ יסיוני בו ו עדה הדרג המקצועי לא מעניין אותו  

שיקולים כאלה ואחרים והיה קל לנקד 60:60 ולהשאיר את ההחלטה לנו. ומ 20% פוליטי זה הפך  
ל 100% פוליטי. ואפילו בעיר ייה שלא רצו להתעסק עם זה העבירו את המכרז לחברה הכלכלית  

ולכן  50 ימים לפני הבחירות  אין משמעות להפרש וזה לא משנה מה ההפרש ובגלל שכל ההחלטה  
של דרג פוליטי ולא מקצוע י. ומיכה  היועץ המשפטי  כשאני שואלת אותו שולח אותי ליועצים  

חיצוניים ומעולם לא היה מכרז והסרת אחריות כמו פה.  

עדי: יש עורכי דין שמלווים את המכרז.  

דברת: העיריה קשורה לזה ומרחו את זה חצי שנה. זה אובייקטיבית נמרח כי כל  הזמן היו  
עני ינים,  השלמות, ומה זה אמר ומה ההוא אמר. אני לא מרגישה נוח עם המכרז הזה  50 ימים לפני  

בחירות. אני לא רוצה לצבור הון פוליטי ואני לא במקום הזה. כיו"ר הועדה אפילו פסלתי 2  
מכרזים בעבר ועשיתי עבודתי לעילא ולעילא. ואי אפשר להתעלם מזה שמיכה הוציא חוו"ד  
שחברי הועדה לא יקבלו חומרים לפני הישיבות בגלל התנהלות של חברי מועצה במכרז הזה  

ובניגוד למה שקורא  בערים אחרות במדינת ישראל כי אני בררתי איך נוהגים במקומות אחרים.   

מיכאל: זה כמו לכנס ישיבות ממשלה בלי לשלוח חומר מראש. 

דברת: כשיש אימרה  כזו של יועץ משפטי שמטיל דופי  במי מחברי המועצה ומי שנפסלה מעלה  
פוסט ומתייגת את חברי הועדה או חבר מועצה שהציג עצמו כחבר מיגוונים, החוק שלי הוא חוק  
אחד לטוב ולרע כשנוח וגם כשלא נוח וכבר פסלתי 2 מכרזי ענק בעבר. אני מרגישה שזה פוליטי  
וזה עכשו על הפרש של נקודה ויש שיקולים אחרים למה לא להצביע למועצה הדתית  אבל מצד  

אחר יש למועצה יתרון  של השקעה שם ואז אני מתלבטת למי להצביע. אני חושבת שאם לא מענין  
רק פוליטיקה קטנה ומענין שההחלטה תהיה הוגנת ונכונה ושמירה על כללי מנהל תקין וחושבת  

שאנחנו לא צריכים לקבל החלטה היום.  

דני א: אם המכרז הזה כזה רגיש אז למה נתנו את הניקוד בעילום שם? ולמה לא שמנו כל אחד  
במעטפה?  

דברת: אם הדרג המקצועי אדיש גם אני אדישה, אני הצעתי שנעשה פה את הניקוד.  

מיכל: היה באותו יום שדנו  בניקוד של מכרז אחר ושמחת שזה התקדם מהר ואמרת דברת שנעשה  
את זה גם פה.   

דברת: מבחינת י אז היה לעשות את זה כאן. אני חושבת שעכשיו שזה יצא מי שנתן נקודות  
מסוימות הבין שעכש יו הפער של נקודה לטובת המועצה הדתית -  אז ישנה בהתאם את הניקוד.  

מיכל: אם אין מניעה אז עכשיו כל אחד יגיד מה הוא ניקד. 

דברת: אני רוצה לדחות את ההחלטה ל  31/10/23 אחרי הבחירות.  

מיכל: אנחנו כרימונים ניהלנו מכרז תקין ללא משוא פנים וכל שאלה משפטית שהחברים נתנו  
השבנו  ונתנו הסברים והתוצאות הובאו לחברי ועדת המכרזים . בפתיחת המעטפות היה היועץ  

המשפטי ויו"ר הועדה וחוו"ד של הניקוד מוצגת לפניכם  והועדה סוברנית להחליט לכאן או לכאן.
וגם זה בעייתי להחזיק ערבות . 

דני ל: דברת  תיארת במילים מה שעברנו פה בתהליך של מאחורי הקלעים והפרעות וכו'. הבנתי  
ממך שאת רואה מנגנון ניקוד כמנגנון מכני אנחנו צריכים להצביע עבורו אבל אנו מבינים את  

הצדדים הפוליטיים אם זה לא יקרה ככה אז את לוקחת יותר למנגנון פוליטי ופחות למכני.  



מיכאל: ההצבעה פה תהיה פוליטית וזה לא דומה לשום מכרז של שרותי אינטרנט למשל, קלדנות  
וכו'. ומאחר שאנו אמורים להצביע לפי הניקוד על מועצה דתית ולא היה מקרה כאן שהעדפנו  

להצביע לניקוד נמוך יותר.   

דברת: ולכן גם אם עכשו אצביע בניגוד לניקוד אז אני מצביעה פוליטית .  

יעקב: אז תגידי שאת לא רוצה למועצה הדתית  

מיכאל: דברת עושה פה עבודת קודש מדהימה. אני לא רוצה להצביע היום למכרז. 

שמואל: מבחינת ועדת מכרזים מבחינת טוהר מידות ברגע שיש ניקוד צריך להשלים עם זה. א ת
יו"ר הועדה צריכה ללכת לפי הניקוד. צריך  להפנים את זה. יש פה טוהר מידות את יכולה ללכת  
לא לפי הניקוד אם יש הסבר מנומק. אני מבין שאת רוצה להצביע נגד הניקוד ובעד מנוחה נכונה  

אבל את חייבת להסביר את זה כמו שצריך.   

לירן: בכל מקרה צריך הסבר מנומק .  

מיכל: אותי מטריד שלא יינתן שרות בחלקה הזו  העיריה סיימה להכשיר את החלקה.  

מיכאל: לפני שלוש שנים.  

מיכל: לפני שנה. מטריד שאנחנו דוחים  עוד את האפשרות לערוך שימוש באותה חלקה. 

דברת: אותי לא מטריד  

דברת: למה מטריד אם שנה זה נמשך אז מה משנה אם י יקח עוד חודשיים.  

שמואל: אין היום חלקות קבר. 

מיכל: החלקה שהעיר ייה השקיעה כספים לפני קרוב לשנה לא נעשה בה שימוש. ולא נותנים  
שירותים שם וחבל.   

דברת: אני חושבת שצריך לדחות את ההחלטה כי אם נצביע בניגוד לניקוד ובעד מנוחה מכובדת  
אז המועצה הדתית עלולה להגיש צו לעצור זאת. ואני חושבת שצריך לדחות את ההצבעה. או  

שמחליטים שיוצאים למכרז חדש דרך העיריה. ולא דרך מישהו אחר.  

יעקב: צריך   להשאיר את זה בחברה הכלכלית ולא להעביר לעירייה כי אחרת זה אומר יציאה  
למכרז חדש וזה הרבה זמן.    

עדי: זה לא יכול לעבור למועצה  - הסמכות שלכם להחליט. 

החלטה: הועדה מחליטה לא לבטל את המכרז אלא להשהות אותו ולהשאיר אותו בידי החברה  
הכלכלית ולקבל החלטה ולהצביע להחלטה לאחר קיום הבחירות.  

הצבעה: דברת, מיכאל, דני לביא, בת שבע, שמואל, יעקב – בעד

דני אדמסקי –  נגד. 



בקשה לאישור חברת YTCOM כספק יחיד.  

דברת: בפרוטוקול ועדת שלושה מ 2019 במסמך שלפנינו יש 3 ספקים אז לא מדובר ב ספק יחיד.  

סיגל סימן טוב: היה מכרז דרך משכ"ל לפני  3 שנים ובו  ITCOM היה הזוכה. משכ"ל לא  
מתוכננים לצאת למכרז נוסף. 

דברת: הוא לא עונה על שום הגדרת ספק יחיד.  

סיגל גזית: בגלל שהשקענו הרבה כסף במערכות קיימות כדאי שנמשיך עם הספק הזה. 

דברת: אם משכ"ל דיווח עליו כספק יחיד הייתי מבינה. הוא לא ספק יחיד. כדי להכריז ספק יחיד  
– הדרג המקצועי צריך לשכנע אותנו כי אנחנו לא נוהגים לעשות נוהל ספק יחיד אלא מעדיפים  
לתת הזדמנות לכמה שיותר קבלנים. צריך לעשות קול קורא בעיתונות שלושה שבועות ולראות  

אם מקבלים הצעות. אין לי בעיה שיפרסמו לספק יחיד ולפנות למוטורולה ולפרטנר ולעדכן אותם  
שיוצא קול קורא ומעוניינים שישתתפו.  

סיגל גזית: הסתיימה ההתקשרות עם  ITCOM ויש לנו ציוד שלהם אצלנו ויש תקלות וצריך  
תמיכה.  

דברת: ניתן בינתיים להאריך את ההתקשרות עם החברה. 

דני ל: ציוד זה דבר שיש אותו בכמה חברות.  

החלטה: הןעדה מחליטה להאריך את ההתקשרות עם הספק ITCOM עד לתאריך 31/1/24 ובזמן  
הארכה האגף יתאר ן ויצא למכרז חדש. 

הצבעה: דברת, דני, דני – בעד. 

דברת וייזר  

יו"ר הועדה  
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